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Motie CDA HILVERSUM 30 januari 2019 Nummer M19/OO1

Onderwerp: Ambities waarmaken

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30 januari 2019, behandelend het
Rekenkameronderzoek Verstrekking van Wmo-voorzieningen,

Constateert dat:
• in het coalitieakkoord de ambitie is opgenomen om de afhandelingstermijn van een WMO-aanvraag

terug te brengen naar in principe maximaal twee weken;
• de wethouder tijdens de behandeling in de commissievergadering van 16 januari 2019 heeft

aangegeven nog geen enkel idee te hebben wanneer deze ambitie tijdens deze collegeperiode wordt
gerealiseerd;

Overweegt dat:
• de gemeenteraad van Hilversum ooit de ambitie heeft uitgesproken om het Sociaal Plein tot één van de

beste Sociale Diensten van Nederland te laten behoren;

Verzoekt het college:
om in de transformatieagenda Sociaal Domein (voorjaar 2019), SMART geformuleerd, op te nemen op
welke wijze de ambitie uit het coalitieakkoord - om een WMO-aanvraag terug te brengen naar in principe
maximaal twee weken - gaat worden gerealiseerd en op welke termijn deze realisatie gaat plaatsvinden.

En gaat over tot de orde van de dag.
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Een gezonde organisatie

Motie CDA HILVERSUM 30januari 2019 Nummer Ml 9/ 002

Onderwerp: Een gezonde organisatie

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30januari 2019, behandelend het
Rekenkameronderzoek Verstrekking van Wmo-voorzieningen,

Constateert dat:
• het ziekteverzuim op het Sociaal Plein al sinds het begin van 2018 veel te hoog is ten opzichte van het

gemiddelde bij de overheid;
• ziekteverzuim onplezierig is voor degene die thuis zit, maar ook voor de collega’s die wel aan het werk

zijn;

Overweegt dat een te hoog verzuim leidt tot:
• een steeds hogere werkdruk en;
• de doelen van ‘project Winst’ en andere ambities onder grote druk zet.

Is van mening dat:
het zowel voor alle medewerkers als voor de leidinggevenden, die een cruciale rol spelen bij het
terugdringen van verzuim, van groot belang is dat dit onderwerp alle aandacht krijgt.

Verzoekt het college:
Voor de behandeling van de transformatieagenda Sociaal Domein, op basis van een grondige analyse,
een gericht plan van aanpak op te stellen om het ziekteverzuim bij het Sociaal Plein op korte termijn terug
te dringen naar het landelijk gemiddelde bij overheidsdiensten of lager en inzichtelijk te maken welke
voordelen dit zal opleveren voor het realiseren van de doelstellingen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Gerben van Voorden Jacqulin’KaIk Aafke Vreugdenhil Pierre van Rooden
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Motie CDA HILVERSUM 30 januari 2019

Onderwerp: 100%

Nummer M19/003

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30 januari 2019, behandelend het
Rekenkameronderzoek Verstrekking van Wmo-voorzieningen,

Constateert dat:
in het plan van aanpak bevindingen rekenkameronverzoek WMO’ staat vermeld: “wij streven er naar
om 80% van de aanvragen binnen de wettelijke termijn af te handelen en dat spoedgevallen binnen 24
uur worden opgepakt en administratief afgehandeld binnen 2 weken. (....)“;

• het college allerlei reden heeft opgesomd waarom een uitgangspunt von 80% gerechtvaardigd zou zijn;
• de wetgever al bij het bepalen van de normale redelijke beslistermijn rekening heeft gehouden met

allerlei omstandigheden;
• de gemeenteraad van Hilversum ooit de ambitie heeft uitgesproken om het Sociaal Plein tot één van de

beste Sociale Diensten van Nederland te laten behoren;

Verzoekt het college:
om het genoemde percentage van 80% te wijzigen in 100% en de gemeenteraad uiterlijk eind februari in
een brief te laten weten welke maatregelen hiervoor zullen worden genomen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Gerben van Voorden Jacqueline Kalk
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Motie (vreemd aan de orde van de dag) Wie dakloos is, is urgent

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30januari 2019;

Overwegende dat:

• de gemeente verantwoordelijkheid draagt voor goede huisvesting van al haar inwoners
• dakloosheid een ernstige situatie is, die kan leiden tot gezondheidsproblemen, psychische

klachten, vereenzaming en vervreemding;
• de Regio Gooi- en vecht aan de gemeente een zienswijze heeft gevraagd op het concept van de

Regionale Huisvestingsverordening;
• dakloosheid in de concept Regionale Huisvestingsverordening niet wordt gezien als grond voor

een urgentieverklaring;

Spreekt uit:

• waar dat kan de middelen in te willen zetten om dakloosheid onder de Hilversumse inwoners te
bestrijden, waarbij de urgentieregeling bij uitstek het middel is.

Verzoekt het college:

In de Zienswijze Bouwstenen Huisvestingsverordening 2019, onder “Zienswijze op voorstellen
Bouwstenennota, 3. Nieuwe toevoegingen / grote veranderingen”, toe te voegen:

“De urgentieregeling bevat momenteel redelijk veel uitzonderingen en criteria. Vele mensen die
dakloos raken vallen hierdoor buiten de regeling. Wij stellen voor dakloosheid als voornaamste
criterium te hanteren voor urgentie. Wie dakloos raakt moet in aanmerking komen voor de
urgentieregeling, zonder dat daar nog extra voorwaarden aan kleven. Als een dakloze tijdelijke
huisvesting, wordt hij of zij na een wachtperiode (maximaal een jaar) alsnog als urgent
woningzoekende aangemerkt. Hoewel een ruimere regeling extra druk plaatst en minder ruimte laat
voor anderen, is dakloosheid een dermate ernstige situatie is dat het hanteren van de
urgentieregeling te verantwoorden is.”

En gaat over tot de orde van de dag,
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Motie (vreemd aan de orde van de dag) Behoud de spoedzoekregeling

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30 januari 2019;

Overweegt dat:

• de Regio Gooi en Vecht in de concept Regionale Huisvestingsverordening, die voor een zienswijze

is vrijgegeven, voorstelt de maximale ruimte voor de spoedzoekregeling te beperken, van 5-10%
van het jaarlijks vrijkomende aanbod (75-150 woningen op een totaal van 1500) tot maximaal 50
woningen per jaar;

• als argument wordt aangedragen dat de spoedzoekregeling slecht wordt gebruikt;
• de spoedzoekregeling nochtans van waarde wordt gezien voor mensen die buiten de boot vallen

bij de urgentieregeling;
• het slecht gebruik van de regeling te wijten is aan technische problemen, welke ondertussen zijn

opgelost dan wel op zeer korte termijn zijn opgelost;
• er derhalve geen goede testcase is geweest om de spoedzoekregeling op te beoordelen,

Constateert dat:

• Dat het verminderen van de maximale ruimte voor de spoedzoekregeling op dit moment
voorbarig is

Verzoekt het college op:

In de Zienswijze Bouwstenen Huisvestingsverordening 2019, onder “Zienswijze op voorstellen
Bouwstenennota, 2. Wijzigingen / verbeteringen”, de paragraaf:

“Voorgesteld wordt het aantal plekken dat beschikbaar is voor de spoedzoekregeling naar
beneden bij te stellen van 75-150 naar 50 zodat er ruimte ontstaat voor urgentie voor uitstromers in
erkende zorginstellingen, zoals hieronder wordt beschreven. Het college kan zich hierin vinden.”

te vervangen door:

“Voorgesteld wordt het aantal plekken dat beschikbaar is voor de spoedzoekregeling naar
beneden bij te stellen van 5-10% van het jaarlijks vrijkomende aanbod (75-150 woningen op een

totaal van 1500) tot maximaal 50 woningen per jaar. Met de aanpassing op Woningnet wordt de
bewerkelijkheid van de spoedzoekregeling drastisch verminderd. Daarmee is te verwachten dat de
spoedzoekregeling vaker zal worden ingezet. We achten het daarom voorbarig de (maximale) ruimte
voor de regeling nu al te beperken, en raden die aanpassing af.’’

En gaat over tot de orde van de dag,
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Amendement 19-006

RSA zienswijze

De Raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30 januari 2019,

Behandelend de zienswijze ten behoeve van de Regionale Samenwerkings Agenda;

Overwegend

Dat de wens om de informatievoorziening over regionale zaken naar de Raden te verbeteren
al langjarig leeft;

Dat een regionale griffie een belangrijke rol kan spelen in de verbetering van de
informatievoorziening aan de Raden

Dat een regionale griffie een rol kan en moet spelen bij het bewaken van correcte
besluitvorming, waaronder begrepen de Raden tijdig in positie te brengen of in positie te
houden ten aanzien van regionale besluitvorming

Besluit,

De zienswijze van de gemeente Hilversum als volgt te wijzigen:

Voeg toe na ‘1. Voorstellen ontwikkelen om’ de informatievoorziening aan de raden te verbeteren en
om de
En na ‘ kan worden verbeterd.’ Een regionale griffie is hiervoor essentieel.

en gaat over tot de orde van de dag.
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Amendement 19-007

Besluit,

De zienswijze van de gemeente Hilversum als volgt te wijzigen:

Voeg toe na ‘...per omgaande aandacht.’
Beter en sterker samenwerken in de Regio kan niet zonder diepere democratische borging. De
formele betrokkenheid van de raden schiet op dit moment geregeld tekort, en we hebben in
toenemende mate behoefte om (gelegitimeerd) een koers te kunnen bepalen vanuit regionaal
perspectief. De gemeente Hilversum ¶t11rternaaI-Qnderzoek doen en in gespreki ionaTe ‘

partners. Wij staan open voor experjrfienten, bijvoorbeeld in samenwerking met het ministerie van
Binnenlandse zaken in het kader v’n bestuurlijke vernieuwing. We willen de verantwoordelijkheden
van de bestuurlijke actoren (ract, college’s, PFHO’s en DB) verhelderen, ook in hun onderlinge
relatie.

V 33L
T •3

RSA zienswijze, democratische legitimatie

De Raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30januari 2019,

Behandelend de zienswijze ten behoeve van de Regionale Samenwerkings Agenda;

Overwegend

De gebreken in de democratische legitimatie van de Regio

De wens om hierin verbetering te brengen

en gaat over tot de orde van de dag.

j

ce



___ ___

CDA c-u
SP, teefbaarHiLversum

MOTIE (VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG) ‘ALTERNATIEF VOOR
KLEINE SPOORBOMEN’

Nummer: M19/008

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 30januari 2019,

Overweegt dat:

• het college op het punt staat de tweede onderzoeksfase in te gaan voor een oplossing voor de kleine

spoorbomen, waarbij slechts één van de twee voorkeursvarianten wordt uitgewerkt, namelijk KL26;

• ondanks het expliciete verzoek van bewoners in een gesprek na dc raadsvergadering in december, het

college niet voornemens lijkt te zijn om beide varianten in de tweede onderzocksfase mee te nemen;

• de wethouder een motie met betrekking tot het verder uitwerken van meerdere varianten voor de

kleine spoorbomen in december 2018 heeft ontraden, waarbij voornamelijk praktische redenen zijn

genoemd vanwege het testen met ‘echt’ verkeer, maar waarbij de wethouder zich sympathiek over de

motie heeft geuit en de zorgen van de klankbordgroep heeft onderkend;

• de wethouder in deze vergadering heeft aangegeven dat hij de variant KL28 ‘achter de hand’ houdt als

alternatief, maar tegelijkertijd aangeeft dat de tijdsdruk een belangrijke overweging is;

Spreekt als zijn mening uit dat:

• het uitwerken van slechts één optie de raad beperkt in zijn keuzevrjheid;

• er een risico bestaat op vertraging van het proces, indien optie KL26 onhaalbaar blijkt te zijn, wat

onnodige druk kan leggen op een degelijke besluitvorming;

• het zinvol is om met betrekking tot haalbaarheid beide opties KL26 en KL28 tegelijkertijd uit te

werken, zodat de raad een keuze kan maken tussen twee alternatieven;

VERZOEKT HET COLLEGE:

in de tweede onderzoeksfase gelijktijdig beide opties KL26 en KL28 uit te werken;

• de uitwerking van beide opties met de klankbordgroep te bespreken en vervolgens aan de raad voor te

leggen ter besluitvorming.

• Ç va lvesCLr-, oJ “-

En gaat over tot de orde van de dag.

FVan Drooge
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Zomaar... 5 kiloton perjaar (vreemd aan de orde van de dag)

Motie CDA HILVERSUM 30 januari 2019 Nummer M19/009

Onderwerp: Motie (vreemd aan de orde van de dag) Zomaar... 5 kiloton per jaar

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30januari 2019:

Overwegende dat:

• rentmeesterschap van onze aarde, uitvloeiend in klimaatdoelstellingen, één van de grootste
uitdagingen van ons land (en globaal) is;

• de gemeente Hilversum zich een doelstelling van 100 kiloton reductie C02 gesteld heeft;
• een recent onderzoek vanuit de Hanzehogeschool gepubliceerd is met doorrekeningen van

maatregelen qua effect op C02-reductie.

Constaterende dat:
• de titel van het coalitieakkoord duurzaam’ in zich heeft en bol staat van de ambities om de

energietransitie en verduurzaming te versnellen;
• de gemeente Hilversum op dit moment 16 kiloton C02-reductie achterloopt bij de plannen;
• de nieuwe plannen rondom klimaat en duurzaamheid pas in dit voorjaar besproken gaan worden;
• het afschaffen van de koopzondag leidt tot reductie van C02 uitstoot (landelijk 1 megaton per jaar,

voor Hilversum rekent dit via inwonertal door naar 5 kiloton per jaar).

Verzoekt het college:

de winkeltijdenverordening te herzien door de koopzondag af te schaffen, en deze ter vaststelling voor te
leggen aan de raad, om zo tempo te kunnen maken met de klimaatdoelstellingen van de gemeente en
C02-reductie te realiseren.

en gaat over tot de orde van de dag.

Tjalke de Jong
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(vreemd aan de orde van de dag) Voorrang Hilversumse huurwoningen, aanvulling Zienswijze

Nummer M19/O1O

Onderwerp: motie (vreemd aan de orde van de dag)
Voorrang Hilversumse huurwoningen, aanvulling Zienswijze

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 30januari 2019:

Overweegt dat:
• de markt voor huurwoningen in Hilversum grote schaarste kent, zowel in het sociale als het vrije

domein van deze markt;
• inwoners van Hilversum lastig een passende huurwoning vinden en de zoektijd lang is;
• het vinden van passende woonruimte — na echtscheiding — in de buurt van de kinderen niet wordt

bevorderd door het zoekwaardesysteem;

Constateert dat:
• (deels) behoud van zoekwaarde wel is voorbehouden bij doorstroming naar een nieuwe woning,

maar niet geldt voor mensen die door echtscheiding hun huis (moeten) verlaten. Anders dan
thuiswonenden kunnen deze mensen niet - door de loop van tijd - zoekwaarde opbouwen en
beginnen ze op nul bij het verlaten van hun woning;

• de wetgever — middels de Huisvestingswet 2015— de mogelijkheid geeft tot atscherming van de
markt op de aantoonbare schaarse segmenten, mits deze in de verordening zijn opgenomen. Op
die manier is het mogelijk die segmenten te reserveren voor mensen die een binding hebben met
de betreffende gemeente/regio;

• het Vrije sector segment als schaars kan worden gekenmerkt;
• elke vrijgemaakte sociale huurwoning een nieuwe starter kan faciliteren;
• het vinden van geschikte woonruimte in Hilversum door Hilversummers onze prioiriteit heeft, om zo

ook doorstroming te bevorderen;
• de software van Woningnet belemmerend werkt voor een goede doorstroming van (huur)woningen

in Hilversum;

Verzoekt het college:
de Zienswijze Bouwstenen Huisvestingsverordening 2019 aan te vullen op 3 punten:

1. afscherming van het (lage) vrije huur segment op te nemen in de nieuwe verordening, gelijk aan de
huidige afscherming voor sociale huur;

2. opbouw/(deels) behoud van zoekwaarde toe te staan bij echtscheiding, om passende woonruimte
in de buurt van kinderen te faciliteren;

3. belemmeringen in de software die leiden tot gebrekkige doorstroming aan te pakken en op te
lossen.

Vt

LeefhaarHitversum

Motie CDA HILVERSUM, 30januari 2019

en gaat over tot de orde van de dag.

Tja Ike de Jong
CDA

Miriam Kooloos
Leefbaar Hilversum


